

乐从厂家批发 绯红镀铝锌隔热 PPGI彩涂板 出口镀铝锌彩钢卷

产品名称	乐从厂家批发 绯红镀铝锌隔热 PPGI彩涂板 出口镀铝锌彩钢卷
公司名称	佛山市万庆物资有限公司
价格	6600.00/吨
规格参数	颜色:红色 发货地:乐从 加工服务:定制样品, 深加工、粗加工
公司地址	广东省佛山市顺德区乐从镇乐从居委会细海工业 区14-2号之二海恒楼一楼商铺第8-9仓
联系电话	13825566148 13392271865

产品详情

根据客户要求,也可以采用热镀铝锌钢板作为彩涂基板(55%Al-Zn和5%Al-Zn),印花彩涂板具有轻质、美观和良好的防腐蚀性能,又可直接加工,它给建筑业、造船业、车辆制造业、家具行业、电气行业等提供了一种新型原材料,起到了以钢代木、高效施工、节约能源、防止污染等良好效果,使用镀锌钢板为基板的彩色印花彩涂板,除有锌保护外,锌层上的有机涂层起了覆盖隔离作用,可防止钢板生锈,使用寿命比镀锌钢板更长。

彩钢板颜色体系一般分为十类,其中红色系约有11种,包括绯红(宝钢绯红),绯红,高光绯红,红色,砖红,铁锈红,棕红,桃红,绒面红,宝石红,氟碳红色。

According to customers' requirements, hot-dip aluminum zinc coated steel plate can also be used as color coating substrate (55% Al Zn and 5% Al Zn). The printed color coating plate has light weight, beautiful appearance and good corrosion resistance, and can be processed directly. It provides a new raw material for construction industry, shipbuilding industry, vehicle manufacturing industry, furniture industry, electricity and gas industry, and plays a role of replacing wood with steel, efficient construction, high-efficiency and high-quality In addition to zinc protection, the organic coating on the zinc layer has the function of covering and isolating, which can prevent the steel plate from rusting and has a longer service life than the galvanized steel plate.

The color system of color steel plate is generally divided into ten categories, among which there are about 11 kinds of red, including scarlet (Baosteel scarlet), scarlet, high gloss scarlet, red, brick red, rust red, brown red, peach red, suede red, ruby red and fluorocarbon red.